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Van de redactie

Reactienota N348 en uitgestelde ALV 
De laatste Schans van deze jaargang. Na de twee extra dikke nummers 4 en 
5 dacht ik het deze keer wel weer met het normale aantal van 24 pagina’s te 
kunnen doen. Maar of dat gaat lukken? Ik weet het niet. De reactienota van 
de provincie omtrent de werkzaamheden aan de Arnhemsestraat in 2022, 
schuiven we in ieder geval door naar oktober. Kunt u niet zo lang wachten, klik 
dan op www.gelderland.nl/N348-Dieren-Zutphen/reactienota. (Scheelt al weer 
5½ pagina.)  Op 30 september houdt Leuvenheims Belang haar uitgestelde 
Algemene Ledenvergadering. Zet de datum meteen in uw agenda en bewaar 
deze Schans, want hierin staan de benodigde stukken zoals uitnodiging, notu-
len en jaarverslag. Voordien komt er namelijk geen Schans meer uit!
 
‘Bart’ de debuutroman van een oud-dorpsgenoot 
Ook het interview met oud-dorpsgenoot Ap Dijksterhuis is veel te lang om 
in de Schans te plaatsen. Maar een aanrader om te lezen, dus ook dat even 
aanklikken: https://www.voxweb.nl/nieuws/zomerinterview-1-terug-naar- 
leuvenheim-met-ap-dijksterhuis 
Ap Dijksterhuis woonde in de jaren tachtig aan de Metelerkampweg. Hij is 
hoogleraar en schrijft o.a. populair wetenschappelijke boeken. Voor het eerst, 
en misschien wel voor het laatst, heeft hij nu een roman geschreven. ‘Bart’ 
speelt zich af in en om Leuvenheim in de jaren 80. Na het lezen van het zeer 
leuke interview, ben ik meteen op mijn fiets naar de Primera gesjeesd en heb 
het boek aangeschaft. Ik heb het in één ruk uitgelezen. 

Tot slot een bedankje aan degene die de vuilnisemmer bij het gemaal regel-
matig van schone vuilniszakken voorziet. Hij of zij is me regelmatig te snel af. 
En verder wens ik iedereen een fantastische zomer en spreken wij elkaar weer 
in oktober bij het uitkomen van de eerste Schans van de 44ste jaargang. 

Lies Harleman, emm5@xs4all.nl Telefoon: 0575-562522



Van de bestuurstafel

ALV en andere activiteiten
Op 30 september a.s. houden wij de Algemene Ledenvergadering, die in 
april niet door kon gaan vanwege het coronavirus. Uitnodiging, notulen en 
jaarverslag, vindt u elders in deze Schans. 
We hebben eindelijk weer een bestuursvergadering gehad. Heel fijn om 
elkaar weer eens te zien en de draad weer op te pakken. Voorafgaand aan 
deze vergadering vond een buitengewone ALV plaats. Sinds het aftreden van 
Tineke Veenstra op 1 januari 2020 was de vacature voor het penningmees-
terschap vacant. Recent heeft Ed Visser zich voor de tweede maal kandidaat 
gesteld en met goedkeuring van de aanwezige leden kon Ed deze functie per 
direct vervullen, zodat Mark van zijn dubbele drukke taak is ontheven. Mark, 
ontzettend bedankt dat je naast je baan en alle andere beslommeringen dit 
tijdelijk op je hebt genomen. Ook konden we tijdens de vergadering Vanessa 
Lievestro voor het eerst verwelkomen. Zij neemt de taak van Chris Frencken 
over voor wat betreft het bijhouden van de Facebook pagina en de pagina op 
het Buurtkanaal. En daar zijn we erg blij mee.
En verder hebben we ons, samen met de andere wijkraden, bezig gehouden 
met de perspectiefnota 2021-2024.

Buitenbios
Noteer ook alvast vrijdagavond 25 september in uw agenda. Dan organi-
seert de werkgroep Buitenbios voor de vierde maal de buitenbios op het ter-
rein van De Rietgors. Petra Kuppens gaat per 1 september Leuvenheim, en 
dus ook de werkgroep verlaten. Petra, bij deze bedankt voor je enthousiaste 
inzet. Floris Dorreboom en Berber de Smit hebben we bereid gevonden om de 
werkgroep te versterken. Heel fijn, daardoor is het voortbestaan van de bui-
tenbios gegarandeerd. Volgens de coronaregels valt de Buitenbios onder een 
evenement, maar door de aangegeven versoepelingen per 1 juli hebben wij 
goede hoop dat het door kan gaan. We staan in ieder geval in nauw contact 
met de gemeente, die dan weer afhankelijk is van de regels van de veilig-
heidsregio. 
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Ik wens iedereen, ook namens het bestuur, een fantastische zomer en een 
goede vakantie toe. Wees voorzichtig, let op elkaar en blijf gezond.

Ina Boot, secretariaat@leuvenheimsbelang.nl Telefoon: 0575-564953

Uit de school geklapt
                          mededelingen vanuit KC De Rietgors door Bert Becker

Einde schooljaar en afscheid groep 8
Als je op je 4e verjaardag eindelijk naar de basisschool mag en dan ook 
nog naar De Rietgors, maakt je hart even een sprongetje; je hebt er zin in! 
Ook voor je ouders is dit een heel bijzonder moment, want je gaat naar de 
“grote” school. Voor een periode van 8 jaar, in het totaal (minimaal) 7520 
uur, word je toevertrouwd aan de zorg van juffen en meesters. Zij gaan je 
leren lezen en schrijven, tellen en tekenen, debatteren en presenteren, plan-
nen en leren, jezelf en anderen ontdekken, samenwerken en zorgen voor 
elkaar, kortom je helpen bij het ontwikkelen van jezelf en je talenten.
Je begint hiermee al bij de kleuters in groep 1-2 met getallen en letters her-
kennen en leren, met gezond gedrag, met fijne en grove motoriek. Ook leer 
je naar elkaar luisteren en te wachten tot je aan de beurt bent; niet altijd even 
makkelijk. En het wordt al gauw moeilijker maar ook interessanter want je 
bent nieuwsgierig; je wilt meer en verder. In de midden- en bovenbouw ga je 
nog meer aan de slag met kunst en cultuur, met organiseren en communice-
ren, met wetenschap en technologie en nog veel meer.
En dan zit je ineens in groep 8; je hebt in groep 7 al je voorlopig schooladvies 
gekregen, want na groep 8 ga je naar het ‘voortgezet’. Nog even de Centrale 
Eindtoets met een definitief schooladvies, dan nog gezellig op schoolkamp, 
een spetterende musical, een knallend eindfeest. Het is tijd om afscheid 
nemen, je gaat weg, verder op je eigen pad, een spannende toekomst tege-
moet!

Maar… dit jaar liep het even anders. Helaas stak het coronavirus er een stokje 
voor. De school ging half maart helemaal dicht, onderwijs op afstand, Teams, 
Chromebooks en thuisblijven. Dit was voor iedereen een hele uitdaging, 
voor ouders, leerkrachten en kinderen. Gelukkig hebben we die periode alle-
maal goed doorstaan met een welgemeend compliment voor groep 8, kon 
onze mooie school weer helemaal open op 8 juni. Met en door ouders is er 
een alternatief schoolreisje georganiseerd in de prachtige omgeving van de 
school. Op het moment van schrijven is het schoolkamp voor groep 6-7-8 nog 
in volle gang. De opvoering van de jaarlijkse musical zal in de openlucht, in 
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afgeslankte vorm plaatsvinden en ook voor het afscheid van groep 8 zijn heel 
creatieve oplossingen en alternatieven bedacht zodat zij op een passende 
manier afscheid kunnen nemen van een belangrijke periode uit hun leven én 
van KC De Rietgors.
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Afscheid van De Rietgors door Lies Harleman

Ook deze keer gingen we weer met pen en papier in de aanslag naar De 
Rietgors om de schoolverlaters aan het woord te laten. Hoe hebben zij 
hun schooljaren op De Rietgors ervaren en wat zijn hun toekomstplan-
nen. Jet, Noor, Kaylee, Kick, Kyra, Renske en Saar, wij wensen jullie heel 
veel succes en plezier bij deze stap naar weer een stukje verder de wijde 
wereld in. Dat het jullie goed mag gaan.

Jet Booij, 12 jaar
Ze is in Amsterdam geboren en kwam als 4-jarige in Leuvenheim te wonen en 
heeft de volle acht jaren op De Rietgors doorgebracht. Jet heeft het er heel 
erg naar haar zin gehad. Of zoals ze zelf zegt: “ik vind het een heel gezellige 
school en lekker rustig”.
Ze bewaart goede herinneringen aan juf Marion en juf Sanne en wat leerstof 
betreft spraken vooral de Jeelo projecten haar aan. Dat getuigt dan ook de 
voorkeur voor de vakken creatief en handvaardigheid. Spelling vond ze min-
der leuk: “Ik ben daar ook niet goed in”.
Het thuis werken in coronatijd via zoom en facetime, was moeilijk, maar op 
zich ging het wel.
Na de vakantie gaat ze naar de Vrijeschool in Zutphen waar ze mavo-havo 
gaat doen. Ze vindt dat ze er wel aan toe is. Het lijkt haar leuk maar ook 
spannend. “Zijn er al toekomstplannen?” Jet denkt aan de Kunstacademie? 
Misschien Fotografie? Een eigen bedrijfje? De tijd zal het leren. 
Aan haar tijd op De Rietgors heeft Jet mooie vriendschappen overgehouden. 
Het contact met Dimas (zit al op de Vrijeschool), Freya en Saar - ook al gaat 
Saar wat verder weg wonen -  zal zeker blijven. Jet houdt van tekenen en 
yoga.

Noor Elbers, 11 jaar
Noor woont van jongs af aan in Leuvenheim, pal naast De Rietgors  waar ze 
zeven heel leuke jaren heeft doorgebracht. Twee jaar bij juf Marion en vijf 
jaar bij juf Sanne. Vanwege verhuizing naar het buitengebied, was de afstand 
naar de school de laatste anderhalf jaar iets  groter. Rekenen was haar favo-
riete vak. Het opschrijven en het lange wachten tussendoor, maakte het dic-
tee tot het minst leuke. “Laat mij maar lekker digitaal werken, dat doe ik veel 
liever”. 
Het thuiswerken in coronatijd ging Noor goed af. Ze was elke dag al voor 
12.00 uur klaar. Het ergste vond ze het gemis van iedereen. Ze was dan ook 
erg blij dat ze weer hele dagen naar school kon en na het afschaffen van 
de 1,5 meter maatregel voor de jeugd, was ze dolblij dat ze iedereen weer 
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Tel. 06-29579617
www.jolienvisserfotografie.nl
info@jolienvisserfotografie.nl
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mocht knuffelen. Sinds groep 1 is Noor bevriend met Renske.
Na de vakantie gaat Noor naar het Eligant Lyceum* in Zutphen, waar ze 
vwo/gymnasium gaat doen. Noor vindt het jammer om weg te gaan van De 
Rietgors, maar leuk en spannend om verder te gaan.
In haar vrije tijd speelt Noor hockey en staat ze graag op haar waveboard. Een 
leuke herinnering bewaart Noor aan het schoolkamp van vorig jaar, toen er 
een vogel poepte op het hoofd van juf Sanne, toen ze net met zijn allen patat 
zaten te eten. En Noor weet ook al heel zeker dat ze later juf wil worden op 
De Rietgors.

Kaylee Altena, 12 jaar
Kaylee zit vanaf groep 5 op De Rietgors. Ze woont op dit moment tijdelijk in 
Brummen, maar gaat straks verhuizen naar Eerbeek. 
Ondanks dat de start op school niet altijd even leuk was – er waren soms 
ruzies en plagerijen, gelukkig van korte duur – zegt Kaylee nu volmondig 
dat ze haar tijd op De Rietgors superleuk heeft gevonden en in Noor en Kyra 
twee leuke vriendinnen heeft gevonden. En juf Sanne als leerkracht vond ze 
helemaal prima. Creatief vond Kaylee het leukste vak. Rekenen soms, maar 
als het te moeilijk werd weer niet. Ook met begrijpend lezen had Kaylee 
moeite. Het thuis zijn in coronatijd was niet fijn. De ene keer ging het huis-
werk haar gemakkelijk af, maar op een ander moment ging het een stuk min-
der.
Samen met Kyra gaat ze naar het Rhedens in Dieren, waar ze aan het  vmbo 
begint met de basis/kaderopleiding. Wat ze later wil worden? Daarvan heeft 
ze nog geen flauw idee. Buiten schooltijd vermaakt Kaylee zich met dansen, 
buiten zijn en buiten spelen.

Kick van der Velde, 12 jaar
Tussen de zes meiden is Kick dit jaar de enige jongen die De Rietgors gaat 
verlaten. Zijn start op De Rietgors was best spannend. Het was juf Marion die 
ontdekte dat Kick slechthorend was. Toen kon er wat aan worden gedaan en 
werd het leven voor Kick een stuk makkelijker. Kick vindt dan ook dat hij op 
De Rietgors veel heeft geleerd en een heel goede begeleiding heeft gehad. Hij 
zal de school missen.
Gym en creatief vond hij leuke vakken, rekenen een stuk minder en met 
begrijpend lezen had hij een beetje moeite. Naast de goede band met juffen 
Marion en Sanne, had Kick moeite met invalkrachten, behalve met meester 
Robert, daar bewaart hij zeer goede herinneringen aan. 
De coronaperiode vond Kick niet fijn. Met een jonger broertje en zusje, was 
er thuis teveel drukte om hem heen. Hij was dan ook heel blij dat hij weer 
naar school mocht in een halve klas. Kick gaat naar het Kompaan College** 
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in Zutphen, richting mavo xl. Kick 
houdt van dingen maken en bou-
wen en wil later dezelfde kant op 

als zijn vader: monteur worden. 
Bezig zijn met bouwen aan scooters 

en auto’s. Daarnaast houdt Kick van 
gamen en voetballen (VV Oeken) en 

met zijn vrienden Jayden, Joep, Daniël en 
Edouard lekker buiten spelen.

Kyra Uittenboogaard, 11 jaar
Kyra woont wisselend bij haar moeder in Dieren en haar vader in Leuvenheim. 
Ze zat slechts één maand in groep 6 en ging verder in groep 7 en 8, onder lei-
ding van juf Sanne, die haar heel goed heeft geholpen met de overgang van 
de school in Dieren naar De Rietgors. Ze was dan ook heel snel gewend en 
vond de school in Leuvenheim een stuk leuker dan de school in Dieren. Jeelo 
en creatief waren bij haar favoriet en rekenen een stuk minder. Het niet naar 
school kunnen tijdens de corona vond ze niet leuk, ze miste haar vriendin-
nen Noor, Jet, Saar, Kaylee en Freya, en had alleen contact met haar vriendin 
in Dieren. Het thuiswerken ging wel aardig goed. Veel bellen met Kaylee en 
zo samen huiswerk maken. Dat ze straks De Rietgors gaat verlaten, kost haar 
meer moeite dan het afscheid destijds van de school in Dieren. Na de vakan-
tie gaat Kyra naar het vmbo (basis/kaderopleiding) op het Rhedens in Dieren. 
Ook Kaylee gaat daar naar toe en juf Sanne heeft geregeld dat de beide meis-
jes in dezelfde klas komen. In haar vrije tijd speelt Kyra tennis. Maar liefst 
twee uur achter elkaar. Ook pianospelen vindt ze leuk, alleen doet ze het niet 
zo vaak meer.  Wat Kyra in de toekomst wil gaan doen, is nog niet helemaal 
duidelijk: “Ik denk iets in de zorg”. 

Renske Dorreboom, 11 jaar
Renske heeft haar hele jonge leven in Leuvenheim gewoond en van groep 
1 t/m 8 op De Rietgors gezeten. Waarvan vijf jaar bij juf Sanne in de klas. Ze 
vond het er eigenlijk wel leuk en gezellig. Echt favoriete vakken heeft ze niet. 
Nou ja, rekenen vond ze wel leuk en Engels en spelling een stuk minder.
De coronatijd thuis vond ze aan de ene kant leuk vanwege de intensere con-
tacten thuis, aan de andere kant miste ze het leren op school: “Voor het thuis 
werken had je de hele dag de tijd en kon je pauzeren wanneer je wilde. En af 

Voor v.l.n.r.:  Saar, Renske en Noor
Achter v.l.n.r.: Jet, Kick, Kyra en Kaylee
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en toe werd ik even naar buiten gestuurd voor de nodige frisse lucht, of ging 
ik ballen gooien over de heg met Matthias en Teun.
Renske gaat straks, evenals haar vriendin Noor, naar het Eligant Lyceum* en 
gaat voor de richting vwo/gymnasium. Ze weet al dat ze later juf wil worden 
op de basisschool. Niet bij de kleuters, dat lijkt haar te moeilijk, maar groep 
3/4/5 of 6/7/8 dat ziet Renske wel zitten.
In haar vrije tijd zingt Renske graag of leeft ze zich uit op haar mountainbike. 
Daarnaast volgt ze bij Sparta in Brummen lessen in turnen en dansen.
Dat het kamp en de afscheidsfeestweek op school doorgaan daar is Renske 
wel blij mee. Vooral omdat groep 8 bepaalde organisatieopdrachten heeft 
meegekregen.

Saar Kramer, 11 jaar
Saar is in Leuvenheim opgegroeid en bracht haar schooltijd door op De 
Rietgors: “Daar heb ik een heel leuke tijd gehad. Een jaar geleden kon ik me 
nog niet voorstellen dat ik ooit weg zou gaan van deze school, maar nu merk 
ik dat ik er echt aan toe ben, al vind ik het ook wel jammer om De Rietgors te 
verlaten”. Een echt favoriet vak heeft Saar niet hoewel ze de knutselopdrach-
ten tijdens de Jeelo middagen wel heel erg prettig vond. Taal daarentegen 
vond ze maar saai.
De leerkrachten vond ze allemaal even aardig en ze maakte vrienden voor het 
leven met Dimas, Jet, Noor, Renske en Freya.
In de kleuterklas had ze nog even een wedstrijdje met juf Marion. Ze beschik-
ten namelijk beiden over hetzelfde boek. Maar wie zou het boek nou het eer-
ste uit hebben? Saar won!
Wat werken betreft in de coronatijd ging het wel fijn. Ze was elke morgen al 
om 10.00 uur klaar met haar huiswerk. Maar ze vroeg zich ondertussen wel 
af hoe dat straks toch allemaal zou gaan met het afscheid van school, het 
kamp en de musical. Gelukkig weet ze inmiddels dat alles doorgaat, maar wel 
met de nodige maatregelen.
Saar gaat straks verhuizen en fietst dan Voorst naar de Vrijeschool in Zutphen 
waar ze havo/vwo gaat doen. En dan maar hopen dat er genoeg tijd overblijft 
voor haar grootste hobby: het bakken van koekjes, taart, brood, cake en veel 
meer. Ze weet dan ook nu al dat ze later bakker wil worden, met een eigen 
winkel. 

*Het Eligant Lyceum is een samenvoeging van het Baudartius College en het Stedelijk in 
Zutphen met de opleidingen havo, vwo (atheneum en gymnasium).
**Het Kompaan College is eveneens een samenstelling van Baudartius en het Stedelijk met 
de opleidingen vmbo en mavo. 
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Peen
Langs wegen en dijken in Leuvenheim bloeit nu de wilde peen. Zoek naar 
witte bloemschermen in de berm langs de provinciale weg, zowel richting 
Dieren als naar Zutphen. Wilde Peen en IJsseldal horen bij elkaar. Langs de 
IJssel en andere grote rivieren, en in laag Nederland, is de wilde peen een 
algemene bewoner van graslanden die niet bemest worden. 
Wilde peen behoort tot de familie van de schermbloemen. Op de foto ziet 
u waarom: de fijne witte bloemen staan gerangschikt in een plat scherm 
aan het eind van de steel, met daaronder een elegante krans van sprietige 
schutbladeren. Peen is tweejarig. Dat betekent dat de plant in het eerste jaar 
kiemt, bovengronds een aantal bladeren produceert met ondergronds een 
dikke penwortel. In die wortel worden de voedingsstoffen opgeslagen voor 
de groei in jaar twee. Maar eerst moet de plant de winter door. De winter-
kou is nodig om in het tweede jaar in een groeispurt te kunnen raken. De 
plant wordt dan gemakkelijk 60 tot 80 centimeter hoog. Meestal zijn er ver-
scheidene bloemschermen, die achter elkaar in bloei raken. Dat is natuurlijk 
slim bedacht. Want mocht in de bloeiperiode het een week zo slecht weer 
zijn dat de insecten zich koest houden, dan is er nog een tweede of derde 
bloemscherm die het later misschien beter treft met het weer en die dan 
volop wordt bestoven. Door de bloei te spreiden, spreidt de plant de risico’s 
van slecht weer. Want zonder insecten geen bestuiving, en zonder bestuiving 
geen zaden. En zonder zaden geen nieuwe planten. 
Mocht u het gevoel hebben dat de bladeren van de wilde peen u bekend 
voorkomen, dan kan dat kloppen. Wilde peen is namelijk de stamouder van 
de oranje wortel die wij als groente eten. De soort komt tot in Azië voor. Lang 
geleden, nog voor de westerse jaartelling, is de wilde wortel in Afghanistan 
en het nabije oosten gecultiveerd tot een gewas met een grote paarse wortel. 
De oude Grieken kenden de groente al en de Romeinen hebben het gewas 
over Europa verspreid. In de 18e eeuw werd in Nederland uit de paarse wor-

Uitgelicht
In de rubriek “Uitgelicht” vestigt Paul Opdam 
onze aandacht op bijzondere verschijnselen uit het 
rijke landschap in en rond Leuvenheim. Paul woont 
aan de Hoofdstraat en is van beroep landschapsecoloog. 
Tot aan zijn pensionering werkte hij als hoogleraar in Wageningen. 
Hij maakt deel uit van het Landschapsnetwerk Brummen. 
Meer weten over het Brummens landschap? 
Kijk op www.landschapsnetwerkbrummen.nl
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tel een oranje wortel gekweekt, en dat is de wortel die we als zomerwortel 
of winterwortel uit onze hedendaagse groentewinkels kennen. Dus het bosje 
wortelen en de winterpeen waren er nooit geweest zonder die wilde peen. 
Denk daar maar eens aan als u langs de dijk loopt of langs de provinciale weg 
fietst en u ziet al die elegante witte bloemschermen. 

Wilde peen. Foto Claire Vos

Er zijn meer schermbloemen die het tot groente of keukenkruid in onze keu-
kens hebben geschopt. Langs de dijk en de provinciale weg in ons dorp ziet 
u ook gele schermbloemen. Die zien er wat grover uit dan de schermen van 
de wilde peen, met fraaie geelgroene bloemschermen. Het is de pastinaak. 
Inderdaad, de stamvader van de pastinaak die we als groente kennen. Net als 
de peen hebben pastinaken een lange dikke, spits toelopende wortel. Dankzij 
die wortel zijn ze veel beter bestand tegen langdurige droogte. Toen in de 
zomer van 2018 het gras geel op apegapen lag, groeiden peen en pastinaak 
doodleuk door en kwamen zelfs tot bloei. 
Andere soorten schermbloemen die in ons landschap voorkomen, hebben 
onze keuken niet weten te bereiken. Zoals fluitenkruid, berenklauw en engel-
wortel. Maar pas op als je gaat experimenteren! Er zijn namelijk ook giftige 
soorten schermbloemen, zoals de dolle kervel. De gevlekte scheerling, die niet 
in Leuvenheim voorkomt, is het klassieke moordwapen waarmee Socrates 
werd vergiftigd. Maar met de wilde peen bent u veilig! 
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Ranonkelbijen langs Leuvenheims Klompenpad 
                                   door Claire Vos, namens Bijenlint Leuvenheim

Het Klompenpad langs het spoor is een van de plekken waar we het bloem-
rijker willen maken. We zijn hierover in gesprek met de diverse eigenaren en 
beheerders van deze strook en dat is nog een hele puzzel. In dit traject willen 
we inzetten op een bloemrijker beheer. Ook willen we weer een strook met 
struiken tussen het spoor en het pad, zodat je als wandelaar niet het gevoel 
hebt dat jij (of je hond) omver geblazen wordt door de langsrijdende treinen. 
We leggen de bloemrijke en struweelrijke randen niet alleen aan omdat wij 

mensen dat mooi vinden, maar ook om de wilde bijen te helpen. 
Er komen in Nederland, naast de honingbij, 360 wilde bijen 

en hommels voor. De wilde soorten zijn helaas sterk ach-
teruit gegaan op het platteland door het verdwijnen van 
bloemrijke bermen en houtwallen en het gebruik van 
bestrijdingsmiddelen. 
Om een beeld te krijgen van de uitgangssituatie van 
deze berm, zijn we gaan kijken welke wilde bijen en 
hommels er nu al op dit traject voorkomen. Door in de 

komende jaren de aantallen wilde bijensoorten te blij-
ven volgen, krijgen we een idee of onze inspanningen 

ook het gewenste effect hebben. 
We waren blij verrast dat de ranonkelbij in flinke aantal-

len aanwezig is in deze berm. Dit is een klein bijtje, dat gebon-
den is aan boterbloemen. Veel wilde bijen hebben een nauwe relatie met 
een bepaalde plantensoort, dat maakt ze ook zo kwetsbaar. Gelukkig staat 
in deze berm nog een flinke hoeveelheid scherpe boterbloemen en op onze 
bijentocht hebben we meer dan 50 ranonkelbijen geteld! 
Het bijtje maakt nestkamers in een gaatje in dood hout maar gebruikt ook de 
kleinere gaten van bijenhotels. In dit geval zullen ze waarschijnlijk hun nest 
maken in het bos van Huis den Bosch aan de overkant, daarna legt de bij er 
een eitje in en sluit de kamer af. Daarna maakt ze nog een kamertje tot de 
gang vol is. 
Goed nieuws dat deze gespecialiseerde soort hier nog in behoorlijke aantallen 
voorkomt. Voor ons een extra stimulans om ervoor te zorgen dat de kwaliteit 
van deze berm verder vooruit gaat!
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Berichtje van De Maartensplaets
                                                             een bijdrage van Aline Divendal

Het is zomer! 
Dat is aan alles te merken. De gewassen staan volop in bloei, we hebben 
vruchten te over. Heel veel kersen maar ook volop aardbeien. En wat voor 
aardbeien. Sommige zijn zo groot als een kindervuist.
Voor onze dagbesteders werk te over! Kersen plukken, ontpitten en ver-
werken tot jam. Er is 14 kilo kersen geplukt voor de Vrijeschool 
in Zutphen. Ondanks het grote aantal, zaten de bomen twee 
dagen later weer vol met kersen. Uiteraard zijn de kersen 
niet alleen goed voor ons, de vogels verorberen het groot-
ste deel. De lekkerste kersen zitten natuurlijk in de top. 
De moestuin groeit en bloeit eveneens. Er zijn volop 
groentes te vinden maar ook veel bloemen. Er is een 
veld vol speciaal voor de bijen gezaaid en dat werkt. De 
bloemen bloeien uitbundig en de bijen zoemen erop los. 
Natuurlijk zijn het niet alleen bijen, ook de hommels en 
vele andere insecten genieten van het stuifmeel. De linde-
bomen staan in bloei, het is dan wel geen bloemenveld, maar 
ook deze bloesem is voor bijen een oase. 
Ondanks de maatregelen die we moeten nemen 
i.v.m. het coronavirus, hebben we al best wat 
buurtgenoten mogen ontvangen. Een grote 
opening zit er niet in, aan de andere kant is 
het wel waardevol om iedereen individueel te 
spreken en kennis te maken. Gelukkig is ons 
terrein groot genoeg om voldoende afstand te 
kunnen houden van elkaar. 
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B&B Stories
met liefde geschreven door Vanessa Lievestro

Wat een rotzooi!
Wat heerlijk om ’s morgens vroeg al lekker met de honden aan de wan-
del te gaan. Wij, Wim en ik, lopen via de Leuvenheimsestraat zo de bos-
sen in en praten wat over de dagelijkse gang van zaken. Onze ogen vallen 
opnieuw op een aantal lege blikjes bier, een leeg sigarendoosje en een leeg 
flesje witte wijn in de berm en de sloot. Wat respectloos dat iemand dit in 
de natuur weggooit terwijl er een prullenbak aanwezig is bij het bankje bij 
de Leuvenheimse beek. Gelukkig was er deze keer geen volle Jumbo-tas met 
afval weggegooid, want die komen wij ook met regelmaat tegen.

Heel veel afval
Valt het jou ook op dat er zo ontzettend veel verpakt wordt in plastic? Wij zijn 
met onze Bed and Breakfast ook regelmatig bezig met het onderwerp afval. 
Want hoe je het ook bekijkt: met gasten krijg je ook meer afval. En het blijft 
een kunst om dit op een goede manier te verwerken. Zo scheiden wij ons 
afval en stimuleren onze gasten dit ook te doen. Met een speciale recycler 
pedaalemmer kunnen zij restafval, groen afval, plastic en papier scheiden. Al 
is dit niet voor iedereen even gemakkelijk. Niet iedereen is even duurzaam. Zo 
komt het wel eens voor dat de verwarming aanstaat terwijl de ramen open 
staan. Of lampen branden overdag terwijl de gasten eropuit zijn. 

Voor elke nacht een boom
Over duurzaamheid gesproken… Er is een platform (Natuurhuisje) die voor 
elke geboekte nacht een boom plant. Hoe mooi is dat! Zo draag jij als vakan-
tieganger bij aan een groenere aarde. Wist je dat Natuurhuisje al hard op weg 
is om de 1.000.000-ste boom te planten! Ik hoor je denken: ‘Waar dan?”. Dit 
bosproject bevindt zich op het eiland Madagaskar. Ver weg. Maar als je niet 
ergens begint, gebeurt er nooit wat.

Zo is iedereen op zoek naar manieren om op een duurzame manier bij te 
dragen aan een groenere omgeving. Zo zie ik op steeds meer woningen in 
Leuvenheim zonnepanelen liggen, werkt men aan goede isolatie of wordt er 
driedubbel isolatieglas gezet. Maar ook het herstel van een bijenlint en de 
zonnebloemen langs de maisvelden van de boeren dragen bij. 
Zo kunnen wij én onze gasten allemaal langer genieten 
van deze prachtige omgeving!
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Aangeschoten
Quarantainewandelingen
Je hebt ons vast wel eens zien lopen over de dijk, door de bossen of langs de 
Wildbaan: het gezin met de donkerblauwe kinderwagen. 
In de week waarin wij precies een jaar geleden de sleutel van ons huis aan de 
Arnhemsestraat 74 in Leuvenheim kregen, belandde Nederland in de zogenoem-
de ‘lockdown’. Het voelde even onwennig om zo teruggeworpen te worden op 
elkaar, zonder samen te kunnen komen met vrienden, familie en collega’s. Aan 
de andere kant genoten we direct van de bubbel waarin we terecht kwamen. En 
hoe vulden we onze tijd? Met lange wandelingen. Elke avond na een werkdag lie-
pen we een ronde over de dijk of door het bos. In het weekend liepen we grotere 
afstanden. Steeds ontdekten we nieuwe paadjes en routes. En Hannah hob-
belde rustig met ons mee in de kinderwagen. Weer of geen weer: wij gingen op 
pad. Dit resulteerde soms in schuilen onder de bomen of een mokkende Hannah 
die klaar was met weer in die wagen liggen. Onze vrienden (de achtergebleven 
Randstedelingen) klaagden over de beklemmende situatie. En wij? Wij genoten 
van de rust en de ruimte. Henk werd gekscherend al evangelist van het plat-
teland genoemd als hij onze plek van wonen weer 
bejubelde. En nu? Nu krabbelt iedereen 
weer uit zijn of haar isolatie en voor 
ons is dat ook het geval. Dat is fijn: we 
zien onze vrienden weer en de opa en 
oma’s genieten van hun kleinkind. Maar 
toch… stiekem verlangen we weer terug 
naar dat bijzondere voorjaar: met z’n 
drietjes op avontuur en alle tijd en ruim-
te om te genieten van wat Leuvenheim 
ons te bieden heeft!

Hannah, Henk en Jolien
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Uitnodiging

Woensdag 30 september, 
Algemene Ledenvergadering Leuvenheims Belang

Hierbij nodigen wij u van harte uit voor onze Algemene Leden- vergadering 
op woensdag 30 september 2020 in de benedenzaal van het Buurthuis te 
Leuvenheim. Aanvang van de vergadering: 20.00 uur. Vanaf 19.45 uur is de 
zaal open. Na deze uitnodiging volgen de notulen van de ALV 2019 en het 
jaarverslag.

De agenda voor deze avond is als volgt:
  1. Opening
  2. Mededelingen
  3. Ingekomen en verzonden stukken
  5. Notulen Algemene Ledenvergadering 2019
  6. Secretarieel verslag 2019
  7. Financieel verslag 2019 en begroting 2020
  8. Verslag kascommissie
  9. Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2020
11. Mededelingen vanuit de Gemeente 
12. Mededelingen vanuit S.W.B
14. Bestuursverkiezing. Aftredend en herkiesbaar: 
  Karin Hafkamp, Jaap Wijgman en Mark Donatz
  Aftreden en niet herkiesbaar: Nicole Regelink
  Kandidaat voor een bestuursfunctie is nog niet bekend
       Kandidaten kunnen zich tot 24 uur voor de vergadering
       aanmelden bij het secretariaat          
15. Rondvraag
16. Sluiting van de vergadering

Pauze

Na de pauze is er een presentatie van het geheugensteunpunt van Stichting 
Welzijn Brummen.

Met vriendelijke groet, namens het bestuur van Leuvenheims Belang,
Ina Boot, secretaris
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Notulen ALV Leuvenheims Belang 17 april 2019

Aanwezig:
Het bestuur bestaande uit:
Mark Donatz, voorzitter
Ina Boot,  secretaris
Tineke Veenstra,  penningmeester
Jaap Wijgman, lid
Karin Hafkamp, lid
Dries v.d. Sluijs, lid
Nicole Regelink, lid (notulist)
En in de zaal 35 belangstellenden.

1. Opening. 
Mark Donatz opent om klokslag 20.00 uur de vergadering en heet allen wel-
kom.

2. Mededelingen.
Afzeggingen van: Teun en Gerda Hekman, Janny en John Bennink, Kim 
Hiddink, Wim Niessen, Egbert van Gessel, Yolanda Jansen, Harold Raben 
(D66) en Luuk Tuiten (Lokaal Belang).

3. Ingekomen en verzonden stukken.
Er zijn geen ingekomen en verzonden stukken.

4. Jeugdige vrijwilligers doen een boekje open.
Twee jeugdige vrijwilligers denken iets te komen vertellen over vrijwilligers 
werk en sponsoring. Kim Biezeman over de stichting Alzheimer en het lopen 
van de Nijmeegse vierdaagse. Pieter Bolt over zijn werk als maatje van Max 
Kroon, die het syndroom van Down heeft. Maar ze krijgen de Brummense 
Bikkel uitgereikt uit handen van onze wijkwethouder Jolanda Pierik, en bloe-
men en een waardebon van Hennita v.d. Zee van de SWB. Bovendien wordt 
er door de gemeente getrakteerd op gebak!

5. Notulen ALV 2018.
Lies Harleman: m.b.t. de blikvanger. De acties hebben geholpen: blikvanger 
en rare kastje zijn weg!

6. Secretarieel verslag 2018.
Geen bijzonderheden.
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7. Financieel verslag 2018 en begroting 2019.
Het financieel verslag 2018 en de begroting 2019 van zowel de dorpsvereni-
ging als de wijkraad Leuvenheims Belang, worden door onze penningmeester 
Tineke Veenstra besproken en waar nodig verder toegelicht.

8. Verslag kascommissie.
Zowel Marius van Gorssel als Kim Hiddink zijn afwezig. Mark Donatz leest de 
door hen gegeven verklaring voor. Decharge wordt verleend.

9.Verkiezing kascommissie voor het boekjaar 2019.
Voor het komend boekjaar 2019 bestaat de kascommissie uit: Kim Hiddink en 
Ed Visser. Reserve is Merijn Smeets.

10. Mededelingen van de wijkagent en vanuit de appgroep.
-Jaap Wijgman: Leuvenheims Belang neemt deel aan het keurmerk Veilig 
Buitengebied. Vanmiddag is hiervoor een audit geweest door KIWA. Ook is 
er een enquête gehouden, waaruit een aantal knelpunten kwamen m.b.t. 
het verkeer. Het zwaartepunt ligt echter bij criminaliteit, vooral drugs en de 
productie daarvan in leegstaande schuren. Het doel was/is mensen bewust te 
maken van signaleren en melding maken, bv door middel van meld misdaad 
anoniem.
-Merijn Smeets: Hoe zit het met de veiligheid in Leuvenheim? 
Wijkagent Henk Mulder: Aantal aangiftes is nihil, het is rustig in het dorp.
-Nicole Regelink: helaas ervaren wij dat de wijkagent zeer slecht bereikbaar 
is. Hoe kan dat? Wijkagent Henk Mulder: Ik ben te bereiken op 0900-8844 
of via de mail henk.mulder@politie.nl
-Nicole Regelink: Een vraag die het hele dorp bezighoudt, hoe gaat het ver-
der met de bewoner en het incident met dode en verwaarloosde dieren aan 
de Spankerenseweg? Wijkagent Henk Mulder wil hier verder niet veel over 
kwijt, onderzoek loopt.
-Jacqueline Visser: Er zijn weinig bordjes dat er een whats-app groep actief 
is in ons dorp. Hans de Geest: Het beleid is zo min mogelijk borden in de 
gemeente.
-Marijte Bolt: Op de weg langs De Rees wordt erg hard gereden, kan hier 
wat aan gedaan worden? Mark: dit is bekend en heeft onze aandacht.

11. Mededelingen vanuit de gemeente en het jaarplan 2019.
Hans de Geest bespreekt met ons de activiteiten van de gemeente en de rol 
van de dorpsraad daarin m.b.t. grondstoffenbeleid, vervanging openbare 
verlichting, bomen Hoofdstraat, nota communicatie, en de Spankerenseweg 
30km-zone maken, van bord Leuvenheim tot De Rietgors. En andersom activi-
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teiten dorpsraad en de rol van de gemeente daarin m.b.t. Buurtkanaal, dorps-
plan, jubileum in september, 75 jaar bevrijding in 2020, de Schans, heruit-
geven wandel- en fietsroutes, AED, activiteiten derden en rol gemeente en 
Leuvenheims Belang m.b.t RONA, glasvezel, vliegveld Lelystad, dekkingsge-
bied mobiele telefonie en het bijenlint.
In 2022 gaat de Arnhemsestraat wederom op de schop. Dit jaar zal er een 
schouw plaatsvinden.

12. Mededelingen vanuit de SWB.
Hennita v.d. Zee: Wij zoeken nog buurtverbinders voor Leuvenheim.
Chris Frencken: Buurtkanaal heeft een nieuwe look! Leuvenheim is een actie-
ve gebruiker. In totaal zijn er op dit moment op Buurtkanaal 546 gebruikers 
met een profiel. Helaas krijgen wij geen subsidie meer en zijn wij op zoek 
naar andere bronnen voor financiering. De Facebookpagina Leuvenheim doet 
het ook erg goed. Oproep: wie wil dit van mij overnemen?
Hennita v.d. Zee: De vrijwilligerscentrale organiseert op 21 juni van 15.00 tot 
20.30 uur een festival met workshops, foodtrucks etc.. Vanaf 1 mei is inschrij-
ven mogelijk. 14 en 18 juni is er een scootmobiel cursus. Buurtklus zoekt nog 
vrijwilligers en er is bij Handsaam een groot tekort aan chauffeurs.

13. Vrijwilligers gezocht.
Ook Leuvenheims Belang is op zoek naar vrijwilligers voor activiteiten die wij 
organiseren. Dus niet alleen voor zitting in het bestuur, maar vooral ook hel-
pende handen.
Yvonne Bosman, Inge Spekle, Ed Visser en Carel Bolt hebben zich nu aange-
meld. Fijn!
Merijn Smeets stelt voor om per activiteit vrijwilligers te zoeken en niet een 
algemene lijst te maken. Nicole Regelink: een oproep in de Schans, daar 
wordt vaak overheen gelezen…
Ina Boot: Dit hebben wij nu ook gedaan m.b.t. telefonie. Er staat een oproep 
in de Schans, wij hopen op reacties.

14. Bestuursverkiezing.
Aftredend en herkiesbaar zijn: Ina Boot, Dries v.d. Sluijs en Tineke Veenstra. 
Allen blijven.

15. Rondvraag.
Er zijn geen vragen!

16. Sluiting van de vergadering.
21.30 uur, Mark Donatz bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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Jaarverslag secretariaat Leuvenheims Belang 2019
 
Dit jaarverslag is een overzicht van de activiteiten van zowel de vereniging 
Leuvenheims Belang als van de dorpsraad Leuvenheim. In 2019 is het bestuur 
7x in vergadering bijeen geweest waarvan 2x in aanwezigheid van de raads-
leden. Verder hebben wij een aantal keer overleg gehad met de wijk/dorps-
raden van de gemeente Brummen. Op 17 april hielden wij onze Algemene 
Ledenvergadering. Ina Boot, Dries v.d. Sluijs en Tineke Veenstra waren aftre-
dend en herkiesbaar.  

De taken binnen het bestuur: 
Mark Donatz,   voorzitter 
Ina Boot,  secretaris 
Tineke Veenstra,    penningmeester 
Karin Hafkamp,  lid 
Jaap Wijgman, lid 
Dries v.d. Sluijs, lid 
Nicole Regelink, lid 

De kascommissie: 
De kascommissie bestaat voor het boekjaar 2019 uit Kim Hiddink, Ed Visser 
en als reserve Merijn Smeets. 

Een overzicht van de activiteiten en/of onze aanwezigheid: 
Januari: 
2/1, nieuwjaarsreceptie van de gemeente Brummen wordt door ons bezocht. 
7/1, nieuwjaarsreceptie Leuvenheims Belang. Prima bezocht. De voorzitter 
kijkt met ons terug maar vooral ook vooruit. 
23/1, bestuursvergadering. Voorbereidingen voor de vrijheidsmaaltijd 
op 5 mei 2020 worden in gang gezet. Samenwerking met Buurthuis en 
Oranjecommissie zal ook hierin gezocht worden. De werkgroep bijenlint 
wordt opgestart. Er is nog steeds geen nieuws wat betreft de bomen in de 
Hoofdstraat…

Februari: 
Een saaie maand.

Maart: 
19/3, bestuursvergadering in aanwezigheid van de raadsleden. 
29/3, gezamenlijke wijkraden overleg. We gaan ons toch nog eens beraden 
op het slechte bereik van mobiele telefonie in Leuvenheim. Samenwerking 
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Leuvenheims Belang, Oranje commissie en het Buurthuis krijgt vorm in de 
1ste Leuvenheimse Bierproeverij! 

April: 
1/4, overleg actualisatie woonvisie. 8/4, informatie avond Keurmerk 
Veilig Buitengebied voor inwoners. 9/4, Centrale Begeleidingsgroep 
Verkeersveiligheid. 12/4, 1ste Leuvenheims Bierproeverij. Geslaagde samen-
werking tussen Leuvenheims Belang, Oranje commissie en Buurthuis. 
Verzorgd door de Bronckhorster Brewing Company uit Rha. Zeer goed 
bezocht en gezellig. Voor herhaling vatbaar! 17/4, ALV. Zie notulen van deze 
vergadering. 35 aanwezigen, o.a. vanwege de uitreiking Brummense Bikkel 
aan Kim Biezeman en Pieter Bolt.

Mei: 
10/5, informatie/koffie ochtend door Veluwonen, SWB, Team voor Elkaar en 
Zorgsaam betreffende langer zelfstandig thuis wonen. 
15/5, workshop bloemschikken in het Buurthuis. Groot succes!

Juni: 
3/6, tijdens de avondvierdaagse staan ook wij weer een avond in het bos met 
drinken en wat lekkers. 8/6, workshop armbanden maken in het Buurthuis. 
12/6, ALV van vereniging het Buurthuis. 18/6, bestuursvergadering. Er is 
nieuws over de bomen in de Hoofdstraat, de boom is geplant! Vergunning 
voor de koekactie is aangevraagd en toegezegd. Vanuit gemeente: op alle 
gebieden moet bezuinigd worden, ook op de wijkraden. Projectpresentatie 
mogelijke nieuwbouw in Leuvenheim. Het plan zoals het nu is wordt door 
ons afgewezen. Er moet meer duidelijkheid in doelgroep en meer verschil in 
woningen komen. Daarna willen wij het opnieuw bekijken. Penningmeester 
geeft aan te willen stoppen. 

Juli: 
Lange warme droge maand. 

Augustus: 
15/8, Leuvenheim doet mee met het programma Zomer in Gelderland. Er is 
een team samengesteld vanuit Buurthuis, Oranje commissie en Leuvenheims 
Belang. De opbrengst zal zijn voor het opknappen van o.a. de keuken van het 
Buurthuis. Geweldig leuke dag met een enorme hoeveelheid vrijwilligers uit 
het dorp. Jammer van de regen. Dit had mogelijk te maken met één bepaalde 
deelnemer uit het team…
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September: 
3/9, bestuursvergadering. 12/9, Energietransitie overleg Clean Tech regio. 
20/10, Buitenbios, koud maar evengoed weer erg leuk. 65-jarig bestaan van 
Leuvenheims Belang. Geen feestje maar voor alle leden een cadeautje: het 
boekje De Hugo verhalen. Het eerste exemplaar wordt uitgereikt aan onze 
wijkwethouder Jolanda Pierik. Het tweede aan onze wijkambtenaar Hans de 
Geest. Chris Frencken stopt met de facebook pagina Leuvenheim. Vanessa 
Lievestro is bereid gevonden dit van hem over te nemen. 

Oktober: 
15/10, bestuursvergadering. 29/10, overleg verkeerscommissie. Ons verzoek 
om de 30 km zone uit te breiden van de school tot aan Brummen wordt door 
de gemeente onderzocht. Wachten is op advies verantwoordelijke ambtenaar.
 
November: 
1/11, wijnproeverij. Wederom een samenwerking tussen Leuvenheims Belang, 
de Oranje commissie en het Buurthuis. Verzorgd door wijngaard Domein 
Hof te Dieren. Erg leuk! 18/11, Landschapsgesprek energieopwekking in het 
Brummens landschap. 
19/11, bestuursvergadering in aanwezigheid van de raadsleden. 
25/11, overleg gezamenlijke wijkraden. 28/11, afscheid van onze wijkwethou-
der Jolanda Pierik. Koekactie is weer een succes zoals altijd. Rond veiligheid 
buitengebied is het stil… 

December: 
9/12, bespreking participatielijst. 
11/12, kerstworkshop bloemschikken. Veel deelnemers! 
19/12, kerstviering op het schoolplein. Met zoals altijd alles erop en eraan. Dit 
jaar hebben de kinderen ook van alles gemaakt dat deze avond verkocht mag 
worden voor de actie Serious Request. 
21/12, de DJ’s van Serious Request komen deze avond door Leuvenheim. 
Oranje commissie, het Buurthuis en Leuvenheims Belang verzorgen een spet-
terend feest, met ook nog eens een geweldige opbrengst. Waarin een klein 
dorp groot kan zijn! 

Knutselclub: 
Dankzij een groep enthousiaste vrijwilligers werd er alweer voor het 48ste jaar 
vrolijk geknutseld in het Buurthuis. De Knutselclub is voor alle schoolgaande 
kinderen uit Leuvenheim op dinsdagmiddag van 15.45 tot 16.45 uur. De pre-
cieze data worden ruim van tevoren in de Schans bekend gemaakt.
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Leden: 
Nieuwe leden worden verwelkomd met een bloemetje en een stapel 
Schansen. Dit laatste als een soort inburgering. Borelingen mogen, indien de 
ouders daar prijs op stellen, met hun geboortekaartje in de Schans. 

Van Schans tot Wildbaan: 
Het bekende blauwe boekje waarin alle Leuvenheimse aangelegenheden 
staan, zoals het nieuws van school, de verenigingen en wat men verder nog 
kwijt wil. Personalia als geboortes, huwelijken, jubilea en een in memoriam 
zijn voorbehouden aan leden van Leuvenheims Belang. Alle inwoners van 
Leuvenheim en leden buiten Leuvenheim ontvangen de Schans. Het corrigeer-
werk doet Manon Beekhuijzen. De bezorging wordt gedaan door Ina Ellens, 
Nanda v.d. Sluijs en Johan Wassink. De redactie is en blijft in handen van Lies 
Harleman. 

Agenda 
25 september Buitenbios
20 september Algemenen Ledenvergadering 
                      Leuvenheims Belang

De volgende Schans
Nummer 1 van jaargang 44 verschijnt half oktober
Inleveren kopij: vóór 30 september.
Redactieadres: Arnhemsestraat 149, telefoon 562522
E-mail: emm5@xs4all.nl
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